

Protokoll fra kretsting for
Bjørgvin KFUK-KFUM-speidere
i Os kyrkjetun
18. februar 2024

Til stede: Totalt 43 stemmeberettigede deltok på møtet, samt 4 observatører.

SAK 1/24. Konstituering av møtet

- 1.1 Erlend Veland Thorsen ble valgt som møteleder.
- 1.2. Amalie Ulevik Bjerk ble valgt som referent.
- 1.3. Nathalie Williams og Johannes Vea ble valgt til å undertegne protokollen.
- 1.4. Siren Therese Klausen og Njack Felix Sarr ble valgt til å være tellekorps
- 1.5. Observatører ble gitt møte-, tale- og forslagsrett.

Alle ble valgt ved akklamasjon.

- 1.6. Godkjenning av innkalling og saksliste

Godkjent ved akklamasjon

Møteleder Erlend Veland Thorsen informerte om hvordan stemming og votering skal foregå under kretstinget.

Det orienteres om at det blir endringer i rekkefølgen i saksgangen av praktiske årsaker.

SAK 2/24. Årsmelding

Morten Ormberg fra kretsstyret presenterer årsmeldingen for 2023.

Kommentarer fra salen:

- Lager, skal lageret gå sammen med frilager slik som NSF?
 - Dialog med daglig leder i NSF, ikke noe er vedtatt, men det må tas en vurdering om dette på et tidspunkt.
- Gildenes deltakelse må legges til når det gjelder løypene på bymanøver og VM.

Årsmeldingen ble vedtatt ved akklamasjon

Sak 3/23. Legatet

Årsmeldingen ble presentert av kretsleder Herleik Overøye Johnsen.

Kommentarer fra salen:

- Hvem kan søke?
 - Alle grupper, men bare til jenter. Kan søke til jentepatruljer, men ikke til guttepatruljer.

Legatets årsmelding og resultat ble tatt til orientering.

Orientering: Valgkomiteens arbeid

Einar Amund Kartveit legger frem valgkomiteens arbeid og deres innstilling.

Valgkomiteen har bestått av Einar Amund Kartveit (Alversund), Eivind Bjørndal (41. Bergen) og Baard Brattebø (1. Os). Det skal velges kretsleder, to medlemmer og to varamedlemmer.

Valgkomiteen har vært i kontakt med 4 personer som har sagt seg disponible.

Kretsleder kandidat - Torstein Frantzen

Medlem - Astrid Fykse Jacobsen

Medlem - Christian Lundberg

Vara - Marta Lindås Blaha

Vara - en mangler

Kandidatene fikk alle mulighet til å presentere seg selv, samtlige brukte anledningen til dette.

Innspill fra salen

- Foreslår Matias Døsen Pontoppidan som vararepresentant.

Han fikk også mulighet til å presentere seg selv.

Sak 4/24. Regnskap

Herleik Johnsen Overøy presenterer regnskapet for 2023

Spørsmål fra salen:

Regnskapet ble godkjent ved akklamasjon.

Sak 5/24. Fastsetting av kretskontingenten 2025

Christian Lundberg presenterer saken.

Spørsmål fra salen:

- Er dette en satt sum eller 50% av forbundskontingenten?
 - Dette er rene tall
- Det er egentlig en reduksjon når man holder det til en fast sum. Det kan være vanskelig å lage et godt budsjett for 2025 når den beholdes slik.
- Kan man ikke endre ved en senere anledning?
 - Alt kan endres.
- Når ble det endret fra prosent til fast sum?
 - I 2023 om man ikke husker feil.
- Nå er kretskontingenten 45% av forbundskontingenten for 2025.

Kretskontingenten for 2025 ble vedtatt ved akklamasjon.

Sak 6/23: Arbeidsplan for kretsen 2024

Visekretsleder Morten Ormberg presenterte kretsens arbeidsplan for 2024.

Innspill fra salen:

- *Få inn 17. mai feiring.*
- *Ingen ledertreff på planen.*
 - *Forslag om å delta på festmiddag på ungdomstur vinter.*
- *Gildene ønsker å invitere til et arrangement i slutten av august.*
- *Roverombudet - ikke mange arrangementer for rovere, kan bli flere arrangementer hvis det kommer flere deltakere.*

Arbeidsplanen for 2024 ble vedtatt ved akklamasjon.

Sak 7/24: Budsjett for kretsen 2024

Christian Lundberg går gjennom budsjettet. Vi ønsker å ha fokus på aktivitet.

Spørsmål og innspill fra salen:

- *Hvorfor er det så høyt på snøhulekurs?*
 - *Vi har fått øremerkede midler, de må brukes til det formålet.*
- *UAB har kjøpt nytt blekk, ikke skriver.*
- *Sparebankene deler ut midler til allmenntilgittige formål. Oppfordrer alle grupper og kretser til å søke penger.*
 - *NSF har funnet ut at man kan dele opp gruppen i tropp og søke for hver enkelt enhet.*
- *NSF hadde et vellykket medlemsvekstprosjekt. Kanskje vi kan bruke noe mer på dette, hadde vært interessant og en god ide! Oppfordrer kretsstyret til å jobbe videre med dette.*
- *Det er satt av 5000 kr til roverting på landsplan. Er dette til å dekke roverkongress og roverkontaktsamling?*
 - *Ja.*
- *Vi budsjetterer med å gå i minus, men vi snakker om å søke midler? Hvor skal disse pengene komme fra?*
 - *Kretsen har en veldig sunn økonomi. Om vi går 65 000 kr i minus har vi fortsatt mange år igjen. Vi vil heller bruke aktivitet i kretsen istedenfor å ha penger på bok. Vi satser på aktivitet og ønsker å bruke penger.*
- *Mangler flaggstenger til flaggborg, hvor kan man putte det i budsjettet?*
 - *Det må være mulig å låne fra nedlagte/ ikke aktive grupper. Meland har blant annet noen som kan lånes vekk.*

Budsjettet for 2024 ble vedtatt som fremlagt ved akklamasjon.

Sak 8. Revidering av VM reglement

Herleik Johnsen Overøy presenterer saken og hva som ligger bak saken.

Vesentlig poeng: Det vil nå være opp til felles kretsstyremøter å komme med endringer, og ikke måtte gå gjennom de respektive kretstingene ved hver gjennomgang.

Spørsmål fra salen:

- *Et par momenter: offentliggjøring av klage, satt til 1430. Heller skrive at det er 30 minutter etter siste leverte oppgave. Oppgaver på o-løp, mulig å se på å legge til GPS i posten, mer fremtidsrettet. Det står at salgssinntekter kan brukes til å sørge for at dette er selvfinansierende, kanskje markere at dette ikke gjelder fritidssport sin salgssinntekt.*
- *Innspill til VM generelt. Er det noen kloke hoder som kan være med å hjelpe arrangøren til å finne en annen plass enn Herdla å være på? Det er en forblåst plass, og det er gjerne bedre å ha noe mindre værutsatte områder.*

Innspill fra salen blir tatt med videre.

VM reglementet ble vedtatt med akklamasjon.

SAK 9/24: Innsendt sak fra Tofterøy

Svein Inge Trellevik presenterer saken. Sponds løsning kan brukes til å selge skrapelodd, fremfor å selge kortpakker. Forbundet bør se på hvordan man kan benytte seg av en slik løsning. Forbundet bør lage en slik løsning selv, slik at man får mest mulig av inntektene selv, og speiderbutikken kan stå for premiene og sende dem ut. På den måten vil man kunne utnytte muligheten til det fulleste.

Spørsmål fra salen:

- *Det økonomiske svinnet er det det er snakk om nå, når forbundet lager kortpakker, vet du hvor mye som forsvinner i trykkeriet o.l. Men hvis forbundet lager en egen løsning og kjøper gaver fra speiderbutikken, så vil det potensielt være mindre.*
- *1. Os har opplevd at det var veldig gøy for speiderne å selge kort, og det var ikke noe problem å selge dem. Det virker som at dette kan være en god løsning for mange, men for oss så var det greit å selge kortpakker i år.*
- *Dette er et godt forslag. De som leverer skrapeloddløsninger har kun egne premier, det er også veldig dyrt å kjøpe slike løsninger. Det er også viktig å tenke på synlighet.*

- *Man kan gå med profilprodukter når man selger skrapelodd, man kan også gå fra dør til dør. De gruppene som er på mindre områder, kan det være mer utfordrende å gå fra dør til dør. Ønsker heller ikke å sende kortpakkene med hjem med speiderne, det blir til en ekstrautgift for speideren og dens familie.*
- *Ønsker å støtte dette forslaget. Det finnes mange måter å samle inn penger på, bl.a. spleis. Vi har i alle år takket nei til kortpakker. Gruppen har brukt bingo som en måte å samle inn penger på. Det er ikke like godt nå, men for dem har det vært utfordrende å få solgt. Det digitale har en større oppside enn å gå på dørene, potensielt. Derfor ønsker han å støtte at kretsen gir en oppfordring til forbundet om å undersøke dette videre.*
- *Laksevåg er åpen for nye løsninger. Ser ikke på kortpakkene som en nyttig løsning. Hvis dette fungerer godt i Spond, så er det fint å se på muligheten.*
- *Synlighet er et viktig moment. Vi ønsker å se på en egen løsning og lage et eget system.*
- *Man skal ikke undervurdere hvilken digital kompetanse som kreves. Det bør løftes til landsplan.*
- *Kommentarer om hvordan kostnadene vil bli ved å utvikle noe som dette uten å ha digital kompetanse internt.*
- *Kan man sende inn et forslag som ser på nye løsninger, rene gaver, lodd og innsamlinger på andre måter? Det er mange måter å løse det på, så man kan be dem om å gå bredt ut for å undersøke dette. Når man først sender over, kan det godt være mer åpent.*

Endringsforslag fra Torstein Frantzen.

Bjørgvin krins foreslår at Norges KFUK-KFUM-speidere greier ut mogleighetene for å bytte ut sal av kortpakker til for eksempel sal av digitale skrapelodd. Gjerne med premier av speiderbutikken, som og står for utsending av disse direkte til vinnarane. Overskotet av innsamlinga blir fordelt mellom speidergruppa og forbundet.

Saksinnsender (Tofterøy speidararane) tilslutter seg til det innkomne endringsforslaget

Det ble gjennomført en testvotering for endringsforslaget til Torstein Frantzen

Imot: 5

41 Stemmeberettigede.

Endringsforslaget ble vedtatt ved votering. 5 mot, resten for (36).

SAK 10/24. NM i speiding, dekning

Christian Lundberg presenterer saken for kretstinget.

Innspill fra saken:

- *Hvor mye det snakk om at frifond dekker?*
 - *frifond pleier å dekke rundt 50%*
- *NM har vært veldig langt vekke de siste årene, dermed veldig dyrt*
- *Frifond har dekket 75% av reisekostnadene.*
- *Disse representerer kretsene, derfor bør kretsen dekke noe.*
- *Hva er det man skal dekke? Reisekostnader og deltakeravgiften. I tillegg reiser også lederne, men hva skal man ta av de kostnadene? Dette ønsker vi innspill på.*
- *Alle gruppene stiller likt i å kunne kvalifisere seg, men ikke alle har økonomi til å dra.*
- *Vil bare melde at det kostet 28 000 kr for vår gruppe å reise i fjor.*

Pause og diskusjon i gruppene.

- *Os tenker at kretsen må søke penger hos banken. Kretsen skal betale for vår representasjon. Den skal dekke reise og deltakeravgift, men overnatting for andre trengs ikke å dekkes.*
- *Laksevåg. Kretsen bør ikke betale for ledere. Dekker en leder pr patrulje. Dekker billigste, fornuftige reisemåte. Styret bør se på tidligere tall og reiser, og basert på dette lage et tak. Be gruppene samarbeide om reise. Se på om man skal dekke mat, utstyr og andre kostnader.*
- *Man har maks en måned på å planlegge. Derfor er det vanskelig å holde det billig og kretsen bør ta det.*
- *Bli utstyr som f.eks. tau dekket?*
 - *Dette er noe som vi er på utkikk etter å finne ut av.*
- *Det kan vurderes om de som skal delta skal betale en deltakeravgift, slik som på en helgetur. Dette kan da gruppene velge om de vil dekke.*

Kretsstyret tar innspillene til etterretning.

Sak 11/24. Hilsener

Andreas Sellevik fra KFUK-KFUM Bjørgvin hilser kretstinget. Kjekt å arrangere noe sammen, jobber mye med det samme, men på forskjellige måter. Mye potensiale for samarbeid, og alltid kjekt å følge med på hva hverandre driver med.

Roar Bye fra 17. mai komitèen i Bergen. Forteller om sin speiderbakgrunn og hva 17. mai komiteen gjør. Speiderne vant beste bidrag forrige tog. Flaggborgen er den beste plassen å gå i på i toget. En kjepphest for å komme med speiderdrakt i 17.mai toget og komme med innslag. De som ikke hører til i Bergen må delta lokalt. Scouting is outing, speiding er friluftsliv. Når vi går i 17.mai tog blir vi SETT. Vær synlig. Sitteplassene på torgallmenningen

er tilgjengelig for de som trenger det av fysiske årsaker, Roar Bye og Guri Kaland Sværen har kontroll på disse, så gi beskjed om det trengs.

- Kapproing - utfordrer 10 spreke rovere til å delta på kapproing! På med speiderskjerfet.
- Bod på 17. mai - organisasjoner som vil ha boder får velge før andre. Tjener penger på å ha en slik bod. Anbefales.

Knut Ivar Askeland fra Y's men. De gjør småjobber og samler inn penger, de deles igjen ut til støtte for blant annet speidergrupper og andre barne- og ungdomsarbeid. Startet for å støtte KFUK-KFUM arbeidet, logoene ligner derfor på hverandre. Ånd, sjel og kropp, internasjonale, Y-en stammer fra YMCA-YWCA. I utgangspunktet er alle velkommen til å lage supporterklubber i Y's men, må bare være over 18 år, men gjerne litt over. Være en god supporterklubb for kommende generasjoner!

Guri Kaland Sværen fra St Georgs Gildene. Takker for godt samarbeid mellom Gildene og speiderkretsene. Trives godt med å være med på familieløypene. Gildene er her for å kunne støtte speiderne og speidergruppene, ikke vær redd for å ta kontakt. Gildene ønsker å invitere til deres postløype med påfølgende bespisning i slutten av august.

Reklamerer for turen I BPs fotspor, denne gangen går turen der en av fisketurene han og nevøen var på i Rondane.

Astrid Fykse Jacobsen og Jostein Træen bruker anledningen til å rose og snakke godt om Gildene. De har mange gode erfaringer med dem. Blant annet hadde de utemøte i kanadaskogen, lagde bål og juletre, og hadde utemøte. De ønsker å fortsette med speideraktiviteter. Ta kontakt med gildene. Kretssekretær kan dele ut nummer og e-poster.

Orienteringssaker

Guri Kaland Sværen om The Olave Baden-Powell Society og deres støtte til WAGGGS. Før var det et inntrykk av sosisetetskvinne som var med, men hvem som helst kan være med og betale årsmedlemskap. De støtter det verdens jentespeiderforbund ikke klarer å finansiere på egenhånd. Juliette Lowe seminar er noe vi deltar på, det er i utgangspunktet to plasser og et stort kurs. 2024 blir et utfordrende år å få nok deltakere. Dette er den høyeste ledertreningen for jentespeideren. De får støtte fra OB-PS for å ha disse oppleggene. Verdenskonferansen på Kypros var det OB-PS som helt og holdent finansierte. Bruk OB-PS som et prosjekt og søk penger hos dem.

Landsstyrets orientering

Siren Therese Klausen oppdaterte oss om arbeidet på forbundsplan og hvordan man kan engasjere seg. I tillegg var det oppdatering om hvordan medlemsveksten er og hvordan man kan bruke forbundskontoret til å jobbe aktivt med vekst.

Speidernes landsleir 2025

Amalie melder om hvilke poster som er ledige i landsleirkomiteen. Vi vil ha KM-speidere i hovedkomiteen. Erlend sper på om at det kommer mange lastebiler, så logistikk er alltid velkommen.

Det blir i tillegg jobbet med å få booket et speidertog til og fra Gjøvik, slik at Bjørgvin krets og Hordaland krins kan reise med det og ha godtransport via samme toget.

Roverway 2024

Det er fullt mulig for alle over 18 år å arrangere en "path". De fleste planleggingsdelene av en path ligger tilgjengelig for dem som ønsker dem, budsjettmal, ros-analyse, aktivitetsforslag etc. Dette kan man jo gjøre som en del av en større gruppeleir, eller som påskudd for at det ikke er kretsleir i år. Samle en flokk og lag en path. Ta kontakt med path@roverway.no om det høres interessant ut.

Herleik informerer om at vi ønsker å gå som speidere i tog. Vi går sammen med NSF og alle gruppene i Bergen. Da senker vi samtidig terskelen, da man vet at det er flere på samme plass i toget. Forhåpentligvis kan det være noen rovere som ønsker å finne på noe fanteri i toget.

Sak 12/24: Valg

Kandidater til kretsstyret:

Kretsleder (2 år) Torstein Frantzen : **Valgt ved akklamasjon**

Styremedlem (2 år): Astrid Fykse Jacobsen: **Valgt ved akklamasjon**

Styremedlem (2 år): Christian Lundberg: **Valgt ved akklamasjon**

Vara (1 år) Marta Emma Lindås-Blaha: **Valgt ved akklamasjon**

Vara (1 år) Matias Døsen Pontoppidan: **Valgt ved akklamasjon**

Etter kretsting 2024 består kretsstyret av:

Kretsleder: Torstein Frantzen - Nordås-Steinsvik, 24/26

Visekretsleder: Morten Ormberg - Morvik, 23/25

Styremedlem: Astrid Fykse Jacobsen - Laksevåg, 24/26

Styremedlem: Christian Hagenæss Lundberg - Rolland, 24/26

Styremedlem: Embla Hildegard Haugen Ulvatne Rath - Rolland, 23/25

Styremedlem: Astri-Iren Helgesen - 41. Bergen, 23/25

Vara: Marta Emma Lindås-Blaha - Laksevåg, 24/25

Vara: Matias Døsen Pontoppidan - 1. Os, 24/25

Forslag til revisor for 2024:

- *Anny Svendsen*

Valgt ved akklamasjon

Forslag til valgkomite 2024:

- *Simen Færden*
- *Einar Amund Kartveit*
- *Henriette Frydenbø*

Valgt ved akklamasjon

Representant i husstyret:

- *Guri Kaland Sværen*

Valgt ved akklamasjon

Thorbjörg Hauges/Bergen Senior 1's legat

Det sittende legatstyret for Torbjörg Hauges/Bergen Senior 1's legat ønsker å videreføre sine verv, med mindre kretstinget har innvendinger. Det sittende legatstyret er:

Linda Odland

Anette Skålnes

Margith Johnsen

Lise Strøm Nilssen

Valgt ved akklamasjon

Avslutning av årsmøtet ved kretsleder

- **Utdeling av hederstegn**

25 år som leder: Jon Harald Aase

- **Gaver til dem med ulike verv på vegne av kretsen.**

Signering av protokoll:

Johannes Vea

Nathalie Williams

Deltakere

JOHANNES VEA Norge

Signert med E-signere

Johannes Vea
johannesvea@yahoo.no

2024-03-19 05:34:25 UTC

Dato

Leveransekanal: E-post
IP-adresse: 82.134.18.193

NATHALIE WILLIAMS Norge

Signert med E-signere

Nathalie Williams
williams.nathalie@icloud.com

2024-04-04 15:35:38 UTC

Dato

Leveransekanal: E-post
IP-adresse: 79.161.174.224